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14 november / KL. 16:15 / S310 

Formalia 
F1 Möte öppnas 

F2 Val av mötesfunktionär:  

sekreterare: Anna Larsson 

justerare: Erica Jonasson 

F3 Fastställa föredragslista 

Diskussion  

D1 Gå igenom föregående protokoll 

Detta är förra mötets justerares uppgift.  

Anna gick igenom föregående protokoll: inga frågor. 

D2 Statusrapporter från styrelsemedlemmar 

Ida ansvarar för hype-videorna. Affischerna för novelltävlingen är uppe 

i Humanisthuset, Beteendevetarhuset och Lindellhallen. Ellen kollade den 

ungefärliga kostnaden för prydnader och engångsartiklar. Det uppgår till 

ca 1000 kr.  

D3 Kommunikation 

Hur ska vi kommunicera i styrelsen på bästa sätt? Facebookhövlighet? 

Förbered tankar/förslag till mötet 



Lika inlägg i styrelsegruppen så att man ser att folk sett och att man 

kommer ihåg  att titta. Styrelsemedlemmar ska försöka kolla FB gruppen 

för att hålla sig uppdaterade. 

D4 Nytt från föreningsomvärlden 

Humsampro bjudit in Splitt till julfest. Vi bestämmer att Erica och Erik tar 

kontakt med humsampro och är ansvariga för planeringen. Planeringen innebär 

främst FB inlägg till medlemmar och inköp av snacks.  

 

Humanisternas dag: En person från ett bokförlag som kan komma och prata om hur 

hen kommit dit hen är och hur hens jobb är. 

Flora Wiström, influenser och författare.- Föreläsning/ workshop 

“HUr har humaniststudier gynnat dig i arbetslivet”  

En yngre person kanske vet mer hur det är att komma in i det skrivande livet 

idag och vad förutsättningarna är.  

Ett samtal mellan en yngre och en äldre om hur det skrivande livet ser ut.  

Utgivare/ redaktör i samtal om hur processen att ge ut en bok ser ut. Att ge 

ut själv vs. förlag.  

Format: ett samtal. En person som ställer frågor och en gäst i ett samtal med 

öppna frågor. Öppna för frågor från publiken.   

Optimalt: ett samtal mellan två personer om hur boksverige ser ut idag.  

TEMA STÖRSTA ÖNSKAN: humanism i arbetsliv, något åt det hållet, med det temat.  

D5 Intressekoll: på våren vilka vill ingå i redaktionsgruppen? vilka vill ingå i mottagningsgruppen?  

Övrig fråga:  

grupparbeten och studietakt under A kursen. Varierad grad av hur “bra” och 

lärorika grupparbetena är. Varierad grad av hur mycket studenter känner att 

man får ut av grupparbetena. Vi föreslår och uppmanar till att ta upp det i 

programrådet. Och att ta upp frågan i klasserna. 



F4 Möte avslutas 

 

 

 


